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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Uprzejmie informuję, że na XXXVI sesji Rady Miejskiej w dniu 27 sierpnia 2020 r. 

w punkcie „Zapytania, wolne wnioski i oświadczenia radnych” radny Mirosław Biedroń 

w imieniu mieszkańców zaapelował o położenie asfaltu na nawierzchni ulicy Fabrycznej, 

ponieważ ze względu na duży ruch samochodów ciężarowych tworzą się koleiny. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

/-/ 

Jakub Kwaśny  


